
COMPROMIS
PER NOVELDA

PRECS QUE FORMULA EL GPM DE COMPROMÍS AL PLENARI ORDINARO DE NOVEMBRE DE 
2015

1.‐ Preguem al Sr. Alcalde que en la pàgina web de l’ajuntament apareguen també no sols les 
nòmines dels  regidors de  l’equip de govern sinó també  les dels  regidors dels altres grups de 
l’ajuntament, així com les assignacions als grups polítics, en ares a una major transparència de 
la que  tant parlaven abans de  les  eleccions però que    sembla que  se’ls  haja    oblidat només 
accedir al poder.  

2.‐ Preguem sr. Alcalde que es  millore la neteja i manteniment dels parcs i jardins públics. El 
plenari  passat  ja  vam  plantejar  les  queixes  de  dos  centenars  de  veïns  i  veïnes  del  barri  del 
Sagrat Cor per la situació d’evident abandó del parc de Ravonis, popularment conegut pel de 
Pocoió;   en este plenari volem traslladar  les queixes que ens han  transmés usuaris habituals 
del parc de la pedra, al costat de Mercadona, plantejant‐nos la necessitat de millorar la zona 
de  jocs infantils i la importància de la  neteja i manteniment del citat parc que deixa molt que 
desitjar. 

3.‐  L’Ajuntament de Novelda va crear  fa quasi  tres dècades els Conservatoris de Música  i de 
Dansa i l’Escola Infantil “Ramona Simón” de manera voluntària i sense imposicions de cap altre 
organisme amb  la voluntat de crear uns serveis educativo‐culturals per als xiquets  i xiquetes 
d’este poble.  Aquesta és la realitat innegable, que sembla que la UPyD no accepta. LI preguem 
per  tant  que  abandone  eixe  silogisme  fals  de  que  “la  Conselleria  té  l’obligació  de  fer‐se’n 
càrrec” i s’unisca als qui pensem, basant‐nos en la realitat, que anem a lluitar per aconseguir 
que la Conselleria ens ajude, en la totalitat o en part, en el manteniment dles tres centres. I li 
preguem,  igualment, que pose els  interessos de Novelda per damunt de qualsevol estratègia 
de  partit,  no  entorpint  les  negociacions  que  puguen  obrir‐se  amb  Conselleria  partint  de 
premisses falses.

4.‐ Després dels  intents fets pels dos portaveus de l’equip de govern en el sentit de justificar 
els increments del 9% de la major part de les ordenances fiscals, el sr.alcalde va tancar el tema 
fent unes desafortunades afirmacions en el sentit de que les pujades del 9% representaven uns 
pocs cèntims o uns pocs euros. És per això que li preguem al sr. alcalde que deixe de fer, en la 
mesura que siga possible,  interpretacions  tan banals  i  simples de  la  situació quan damunt  la 
taula n´hi ha increments del 9%, i a Novelda, milers de persones per a les quals uns cèntims o 
uns euros tenen més importància i més efecte que el que vosté sense dubte els va donar.

5.‐ En política, sr. alcalde, considerem que els tems primer es negocien i després s’aproven. Ens 
els  pocs  mesos  que  portem  de  mandat,  temes  com  la  modificació  del  Reglament  Orgànic 



Municipal,  els  preus  públics  de  l’Escola  Infantil  Municipal,  les  ordenances  fiscals  del 
Conservatori de Dansa i del Conservatori de Música es troben aprovats, sols amb  els seus vots, 
i al mateix temps, quina contradicció!, en fase de negociació. Li preguem a l’equip de govern 
que  abandone  esta  pràctica  que,  a  part  de  donar‐los  a  vostens  la  possibilitat  d’allargar  les 
decisions, sols crearà gastos innecessaris per duplicitat d’expedients i incertesa en les famílies.

6.‐ Gràcies a la insistència dels grups de l’oposició es va aconseguir, no sense dificultats que el 
grup  socialista  es  comprometera  en  paraules  de  la  seua  portaveu,  a  mantindre  els 
Conservatoris  de  Música  i  de  Dansa  i  l’Escola  Infantil  Municipal  independentment  de  que 
siguen assumits o no per la Generalitat. Ens felicitem per això alhora que li preguem al grup de 
la  UPyD  que  accepte  la  falta  d’unanimitat  de  l’equip  de  govern  en  este  tema  i  se  sume  al 
posicionament clarament majoritari d’este plenari. 

7.‐  PREGUEM  a  l’Equip  de  Govern  d’este  Ajuntament  que  es  comprometa  a  donar  suport 
institucional, logístic i mediàtic a totes les activitats organitzades pel Conservatori Professional 
de  Música  i  el  Conservatori  Professional  de  Dansa  de  Novelda  a  fi  que  estes  importants 
institucions municipals puguen donar a conèixer la seua tasca cultural, artística i educativa i, al 
mateix temps,  els permeta recaptar fons.

8.‐  En  el  Plenari  d'aprovació  dels  preus  públics,  el  Sr.  Alcalde  va  deixar  caure  que  allargar 
l'entrada  dels  augments  dels  preus  del  Conservatori  de  Dansa  i  del  Conservatori  de Música 
havia sigut fruit de la negociació amb els sectors implicats quan tots i totes sabem que no es 
podien fer efectius eixos augments a partir de gener pel mateix motiu que no es van poder fer 
efectius els de l'Escoleta Infantil: per la indefensió jurídica dels usuaris. I així ho diuen els seus 
informes encara que vostés van  tornar a caure en  la mateixa errada  i van haver de  tornar a 
rectificar en els últims preus aprovats. És per això que li PREGUEM al Sr. Alcalde no disfresse 
les realitats ni menys que intente vendre com a talant negociador el que no han sigut més que 
errades continuades de la Regidoria d'Educació a l'hora de portar propostes a este Plenari.

9.‐ En el debat polític, tant oral com escrit, una sèrie de paraules i expressions formen part de 
l'intercanvi dialèctic. Paraules  i expressions com "faltar a  la veritat", "cinisme", "demagògia", 
"actituds dictatorials"  o  "prepotència"  són utilitzades  amb prou  assiduïtat  per  tots  els  grups 
polítics.  Resulta  més  inusual  i  ofensiu  escoltar  o  llegir  paraules  com  "víbora",  "alimanya", 
"trepa" o "xupòpter" dirigides, se suposa, a persones que es dediquen a la política municipal i 
companyes  de  corporació.  És  per  això  li  preguem  al  Sr.  Ricardo  Moreno  deixe  de  fer 
afirmacions d'este  tipus o,  si més no,  tinga  la valentia d'identificar els o  les destinataris dels 
seus  comentaris,  encara  que  siga  per  la  curiositat  de  saber‐ho,  convençuts  com estem que, 
quan en política es junten el mal gust i la covardia, el resultat mai pot ser bo.

Novelda, 3 de novembre de 2015

 La portaveu del GPM de Compromís per Novelda

Sílvia Anna Tomàs


